
DKQHA ordinær Generalforsamling 2025 

Lørdag d. 25. januar kl. 15.00 på Hotel Vejle Fjord 

 

1 Velkomst 

Julie Søby byder velkommen. 

 

2 Valg af dirigent og referent 

Dirigent: Lise Vølund, kommer lidt senere, så Sari gør det ind til. 

Referent: Kirstine Jensen 

Ingen indvendinger til nogen af dem. 

 

3 Formandens beretning 

Medlemmer. Lille stigning. Både på medlemmer og reg. heste. 

Shows i DK. 4 

DM: 58 heste. Flere nye deltagere og tilkendegivelser på at de kommer igen. Member service session. 
Ny Ranch Horse Cup. Øget fokus på Sociale Medier og godt samarbejde med Tuse. 

EU Team Cup. 8 teams fra Danmark, Italien, Tyskland og Schweiz. Dejlig stævne med pæn ridning og 
aktiviteter. Stor succes. 

Medie og pr. Flere følgere på Sociale Medier. Tøj til salg. Nyhedsbreve og ny hjemmeside. 

International: Convention i marts 2024. Med mange møder. Sofie har skrevet en beretning om det som 
ligger på hjemmesiden. FEQHA møder i Kreuth i forbindelse med EU Mesterskabet og virtuelt.  

Præstationer: Stort tillykke til de danskere der har fået fine resultater i udlandet og til vores landshold 
som fik imponerende resultater til Eu Team Cuppen. 

Andre aktiviteter. Medlemsfest. Clinic med Marilyn Randall 

Qsp: 11 drægtige. 9 sunde raske føl født i 2024. 

 

4 Regnskab.  

Gennemgang ved Emil. Kan ses på hjemmeside. Futurity regnskab godkendt.  

Spørgsmål vedr. underskud på DM: Kan det ikke løbe rundt i sig selv?  

Svar: Det er fordi klubben vælger at give det tilbage til medlemmerne. Og har holdt startgebyr på 
samme niveau i mange år.  

Vi vil gerne være bedre til at bruge penge.  



Regnskab godkendt. 

6 Planer og budget.  

Spørgsmål: Kan man give mere til medlemmerne ved DM. Da foreningen gerne vil bruge penge, så 
kunne der måske gives mere tilbage til medlemmerne. Måske billigere boks eller startgebyrer til 
medlemmer? 

Svar: Det vil DKQHA se på i forbindelse med planlægning af DM. 

Budget godkendt. 

Planer for 2025: 

Kumlegaard Spring Celebration. Ride in. DKQHA DM med 2 dommere. 

DM som sidste år dog på Kumlegaarden. Men ingen Allbreed øvet og lidt ændringer for reinerne. Ikke L 
1 youth da de kan ride på lånte heste i alm youth. 

Præmier? De sidste år har det været kaffekopper: Der foreslået en bånd til halsen. Evt. tæpper evt. 
uden årstal. Grimer.  

Young horse cup? Nu hvor der også er Q In Hand klasser, skal der så også være både Young Horse 
Cup og Allbreed? DM udvalg ser på det. 

Landshold: EU Team Cup i Tyskland. Celena er team coach. Team manager er Julie og Sofie indtil 
videre. To weekend clinics åben for alle interesserede. Det kommer der mere info om. 

Youth Camp: Tuse 20.-22. juni med lav deltagerbetaling 900,- inkl. medlemskab og mulighed for lån af 
hest. 

Avls skue: 3. august på Kumlegaarden.  

Seminar i Billund som holdes som et samarbejde mellem AQHA; APHA og NSBA. 

Convention: Sofie og Julie deltager.  

FEQHA møder i marts, august og november.  

Horseback Riding program. 

 

5 Avl og futurity 

Gennemgang af Futurity og Futurity vindere ved Dm. Tillykke til vinderne som kan ses på 
hjemmesiden. 

Avlsprogram:  

Der er lavet en opdatering af avls programmet. Sari har lagt et kæmpe arbejde i det og har fået det 
tilpasset til de danske forhold i stedet for at lægge sig op af det tyske som det i første omgang tog 
udgangspunkt i.  

Det vil være kåring d. 3. august på Kumlegaarden. 



Alle ændringer godkendes. 

 

 

 

7 Indkomne indslag: 

Der er ikke kommet nogen udefra. 

a. DKQHA har opdateret avlspolitikken. Sari har lagt et kæmpe arbejde i det. Godkendes. 

b. Arbejdsgruppe vedr. elevheste. Celena vil gerne melde sig. 

c. DKQHA hall of fame.   

Bestyrelsen vil sætte gang i at få lavet nogle grupper der kan arbejde med disse tiltag. 

 

8 Valg af bestyrelse:  

Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

Formand: Sofie modtager genvalg. Genvalgt 

Bestyrelsesmedlem: Lise Jørgensen bliver valgt. 

Ikke på valg: Julie Søby, Sari Knudsen, Emil Ancker. 

Valg af suppleant:  

Stine Ahm Kristensen bliver valgt.  

Ikke på valg. Lise Vølund 

Valg af revisor: Heidi Nørbæk vælges. 

 

9 Udvalg 

DM udvalg 

Medie og pr. udvalg 

Der var ikke nogen der meldte sig. Alle er velkomne til at kontakte DKQHA hvis de er interesserede i at 
være med i et udvalg. 

 

10 Evt. 

Mødet blev holdt i god ro og orden.  

Mødet hævet 17.36 



 

 

 


